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ZAPISNIK 
 
21. redne seje Občinskega sveta, ki je bila 18.6.2009, s pričetkom ob 19. uri, v gasilski 
sejni sobi v Starem trgu 
 
PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

1. Viktor Prosenc 
2. Branko Troha 
3. Marko Gorše 
4. Armida Bavec  
5. Zdenko Truden  
6. Peter Nelec 
7. Maja Zupančič 
8. Helena Malnar Antončič 
9. Dušan Baraga 
10. Slavica Čuk 
11. Borut Kraševec 

 
OSTALI PRISOTNI: 

1. Župan Janez Sterle 
2. Občinska uprava: 
- Bogdan Zevnik 
- Danica Zrim 
- Lidija Novak 
- Daliborka Radovanović Jenc 
- Andreja Porok 
3. Zavod oron (tudi za Radio 94) 
4. Anton Nahtigal, Nadzorni odbor 
5. Alen Frbežar 

 
Opravičeni: Anita Kolmanič, Adolf Košmrlj 
 
Sejo je vodil župan Janez Sterle, pozdravil je  prisotne, ugotovil sklepčnost in v razpravo 
posredoval zapisnik 20. redne seje Občinskega sveta. 
 
Svet je sprejel SKLEP št. 210:  
 

Občinski svet Občine Loška dolina potrjuje zapisnik svoje 20. redne 
seje 
Sprejet soglasno 
 

Župan je prisotnim predstavil dnevni red.  
 

1. Potrditev zapisnika 20. redne seje, z dne 21.05.2009 
2. Pregled realizacije sklepov 
3. Potrditev mandata nadomestnemu članu Občinskega sveta občine Loška dolina 
4. Odlok o zaključnem računu proračuna občine Loška dolina za leto 2008  
5. Odlok o ugotovitvi javnega interesa za javno-zasebno partnerstvo ter določitev 

osnovnih pogojev za izvedbo projektov gradnje odprtega  širokopasovnega 
omrežja elektronskih komunikacij v občini Loška dolina  (hitri postopek) 

6. Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o kategorizaciji občinskih cest v občini 
Loška dolina (skrajšan postopek) 

7. Razprava o urejenosti občine Loška dolina 
8. Pobude in vprašanja 
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Pred razpravo je župan predlagal uvrstitev dodatne točke na dnevni red seje in sicer »Podpis 
medobčinske pogodbe o ustanovitvi interesnega združenja za skupno gospodarjenje z 
odpadki in za izvedbo skupnega centra za obdelavo in odlaganje odpadkov Logatec«. 
Gradivo za dodatno točko so svetniki in svetnice prejeli pred sejo. 
Župan je razložil, zakaj je ta točka potrebna: Za občine južno od Ljubljane je bilo v 
operativnem programu predvideno, da bodo odlagale odpadke v Trebnjem. Občine so 
Ministrstvu za okolje in prostor predlagale, da bi odlagale smeti v Logatcu, kar je za nas 
ugodnejše. Da bo interes občin izkazan, morajo občinski sveti občin sprejeti sklep in s tem 
potrditi odločitev o odlaganju smeti v Logatcu. Do 15.7. je potrebno sklepe posredovati 
Ministrstvu za okolje in prostor, takrat tudi preneha dovoljenje obratovanja dosedanjih 
deponij – tudi na Rakeku. 
 
Župan je odprl razpravo na dnevni red. 
 
Truden Zdenko je na osnovi dogovora predstavnikov svetniških skupin predlagal, da se 7. 
točka – razprava o urejenosti občine Loška doline, umakne z dnevnega reda. Že sedaj 
imamo odloke in zakonske okvire, ki regulirajo urejenost javnih površin. Predlagal je, da se 
pregleda obstoječe odloke in ugotovi možne spremembe in dopolnitve odlokov. Na podlagi 
ugotovitev bi pripravili gradivo, ga posredovali svetnikom in ga obravnavali na eni od 
prihodnjih sej. Predlagal je tudi, da pri pripravi gradiva za točko aktivno sodeluje predlagatelj, 
Peter Nelec. 
 
Župan je opozoril, da se bo najprej glasovalo za razširitev dnevnega reda ter nato za umik 
točke. 
 
Svet je sprejel Sklep št. 211 
 

Občinski svet Občine Loška dolina soglaša, da se na dnevni red njegove 
21. redne seje uvrsti 7. točka - Podpis medobčinske pogodbe o ustanovitvi 
interesnega združenja za skupno gospodarjenje z odpadki in za izvedbo 
skupnega centra za obdelavo in odlaganje odpadkov Logatec 
soglasno sprejet 
 

 
Svet je sprejel Sklep št. 212: 
 

Občinski svet Občine Loška dolina soglaša, da se z dnevnega reda njegove 
21. redne seje umakne 7. točka - Razprava o urejenosti občine Loška dolina 
soglasno sprejet 

 
 
Svet je sprejel Sklep št. 213: 
 

Občinski svet Občine Loška dolina potrjuje naslednji dnevni red svoje 
21. redne seje: 
1. Potrditev zapisnika 20. redne seje, z dne 21.05.2009 
2. Pregled realizacije sklepov 
3. Potrditev mandata nadomestnemu članu Občinskega sveta občine Loška 

dolina 
4. Odlok o zaključnem računu proračuna občine Loška dolina za leto 2008  
5. Odlok o ugotovitvi javnega interesa za javno-zasebno partnerstvo ter 

določitev osnovnih pogojev za izvedbo projektov gradnje odprtega  
širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij v občini Loška dolina  
(hitri postopek) 
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6. Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o kategorizaciji občinskih cest v 
občini Loška dolina (skrajšan postopek) 

7. Podpis medobčinske pogodbe o ustanovitvi interesnega združenja za 
skupno gospodarjenje z odpadki in za izvedbo skupnega centra za obdelavo 
in odlaganje odpadkov Logatec 

8. Pobude in vprašanja  
 Soglasno sprejet 

 
 

 
K 2. točki:  
pregled realizacije sklepov 
 
Župan je povedal, da so sklepi prejšnje seje realizirani.  
 
 
 
K 3. točki:  
Potrditev mandata nadomestnemu članu Občinskega sveta občine Loška dolina 
 
Uvod k točki je podal Zdenko Truden, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja. 
 
Svet je sprejel Sklep št. 214:  
 

Občinskemu svetu občine Loška dolina se predlaga, da potrdi 
mandat nadomestnemu članu Občinskega sveta Občine Loška 
dolina: 
Alen Frbežar, roj. 08.07.1970, stanujoč Nadlesk 1a, 1386 Stari trg pri 
Ložu 
Sprejet soglasno 
 

 
Župan je v imenu občinskega sveta pozval Alena Frbežar naj prisede med ostale svetnike ter 
sodeluje na seji. 
 
 
 
K 4. točki: 
Odlok o zaključnem računu proračuna občine Loška dolina za leto 2008 
 
Župan je povedal, da smo osnutek Odloka o zaključnem računu obravnavali na pretekli seji, 
prejeli nismo nobenega amandmaja, zato je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
Svet je sprejel Sklep št. 215:  
 

Občinski svet Občine Loška dolina sprejme Odlok o zaključnem 
računu proračuna Občine Loška dolina za leto 2008 
Soglasno sprejet 
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K 5. točki:  
Odlok o ugotovitvi javnega interesa za javno-zasebno partnerstvo ter določitev 
osnovnih pogojev za izvedbo projektov gradnje odprtega  širokopasovnega omrežja 
elektronskih komunikacij v občini Loška dolina   
 
Uvod k točki je podal Bogdan Zevnik.  
 
Župan je povedal, da mora partner urediti vse od projektne dokumentacije do gradnje. 
Občina pri tem nima finančnih obveznosti razen izbiro javno-zasebnega partnerja. Po 
določenem času investicija  preide v last občine. Ker je pogoj za sodelovanje na 
razpisu minimalno 2.000 priključkov, smo se povezali z Občinama Cerknica in Bloke. 
Razpis bo v imenu vseh treh občin izvedla Občina Cerknica. Obstaja velika možnost, 
da na razpisu uspemo. 
 
Svet je sprejel Sklep št. 216:  
 

Občinski svet občine Loška dolina je obravnaval in sprejel osnutek 
Odloka o ugotovitvi javnega interesa za javno – zasebno 
partnerstvo ter določitev osnovnih pogojev za izvedbo projektov 
gradnje odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih 
komunikacij v občini Loška dolina. 
Sprejet soglasno 
 
 

Sklep št. 217:  
 
Občinski svet občine Loška dolina je obravnaval in sprejel Odlok o 
ugotovitvi javnega interesa za javno – zasebno partnerstvo ter 
določitev osnovnih pogojev za izvedbo projektov gradnje odprtega 
širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij v občini Loška 
dolina 
Sprejet soglasno 

 
 
 

K 6. točki:  
Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o kategorizaciji občinskih cest v občini 
Loška dolina 
 
Točko je predstavil Bogdan Zevnik.  
 
Župan je dodal, da od 92 leta ni bila spremenjena kategorizacija cest. Približno pred tremi leti 
je bila cesta Markovec – Loški potok spremenjena v regionalno cesto. Potrebno je bilo tudi 
uskladiti ceste na mejah s sosednjimi občinami.  Kategorizacija mora biti stalno ažurirana, saj 
je to eden od podatkov za izračun povprečnine pri  Ministrstvu za finance.  
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Marko Gorše je vprašal: 
Cesta mimo čistilne naprave je kategorizirana do čistilne naprave, naprej je le javna pot. 
Zdelo se mu je smiselno, da bi bila kategorizirana od ene do druge regionalne ceste. 
Cesta od Nadleska čez potok Obrh, proti gozdu se ne priključi na gozdno cesto, ampak se 
prej konča – tudi tu del ceste ni kategoriziran. 
Iz odloka je razvidno, da ima cesta Stari trg – Podcerkev (čez Mandrge) višjo kategorijo, kot 
cesta Stari trg – Nadlesk. Po njegovem mnenju je cesta Stari trg – Nadlesk bolj 
obremenjena. 
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Župan je razložil metodologijo kategoriziranja cest. Lokalna cesta povezuje lokalna središča 
oz se mora začeti na cesti istega ranga, končati pa se mora na cesti istega ali večjega ranga. 
Slepe ceste so vse javne poti. Lokalne ceste in javne poti so za izračun povprečnine enako 
upoštevane. Pripombe bodo v odloku upoštevane in poslane na DRSC. 
Cesta od kapelice pri Marofu do čistilne naprave je v lasti Občine Cerknica. To zemljišče je 
bilo od podjetja Brest in je v stečajnem postopku pripadlo občini Cerknica, kjer je imelo 
podjetje sedež. Občini Cerknica smo predlagali, naj cesto prenese na Občino Loška dolina, 
vendar do sedaj nismo dobili odgovora. 
 
Svet je sprejel Sklep št. 218:  
 

Občinski svet občine Loška dolina sprejme Odlok o spremembah in 
dopolnitvah odloka o kategorizaciji občinskih cest v občini Loška 
dolina v predlaganem besedilu. 
Sprejet soglasno   
 

 
Župan je ob 19.45 odredil 15 minut odmora, da so si svetniki lahko pogledali gradivo za 7. 
točko. 

 
 
 

K 7. točki:  
Podpis medobčinske pogodbe o ustanovitvi interesnega združenja za skupno 
gospodarjenje z odpadki in za izvedbo skupnega centra za obdelavo in odlaganje 
odpadkov Logatec 

 
Župan je podal uvod k točki. Povedal je, da morajo občine izraziti interes o odlaganju 
odpadkov v Logatcu in ga posredovati MOP-u. Rok je 15.7. – do takrat deluje deponija na 
Rakeku. Zadnji predlog medobčinske pogodbe je prispela na našo občino danes.  
 
Svet je sprejel sklep št. 219:   
 

Občinski svet občine Loška dolina soglaša z Medobčinsko 
pogodbo o ustanovitvi interesnega združenja za skupno 
gospodarjenje z odpadki in za izvedbo skupnega Centra za 
obdelavo in odlaganje odpadkov Logatec in pooblašča župana 
občine Loška dolina za podpis te pogodbe 
Sprejet soglasno 

 
 
 

K 8. točki:  
Pobude in vprašanja 
 
Branko Troha: 
Vprašal je ali je mogoče kaj ukreniti glede hrupa, ki ga povzroča obrat GGP – Marof. 
Ker veliko govorimo o odpadkih, je predlagal, da bi več morali narediti na 
osveščanju ljudi.  
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Župan je predlagal, da bi na GGP poslali dopis in jih opozorili naj hrup omilijo. 
Glede odpadkov se je župan strinjal, da je z osveščanjem treba začeti takoj. 
Logatec je pripravil spot, kako ločevati in kaj ločevati. Župan je bil mnenja, da bi 
lahko preko kabelske televizije, šole, ipd bolj osveščali ljudi. 
 
Maja Zupančič: 
Povedala je, da ni zadovoljna z odgovorom ravnateljice glede igral pri šoli v Iga vasi. 
Zahtevala je jasen odgovor župana, ali otroci dobijo igrala ali ne.  
 
Župan je posredoval mnenje ravnateljice, ki pravi, da se zaradi varnosti ne bo 
vzdrževalo igral v Iga vasi. 
 
Armida Bavec: 
Dala je pobudo, da se za leto 2010 prijavi javna dela; predvidela je, da bi se lahko 
uvedlo okrog 40 javnih del. Brezposelnost v naši občini narašča. v primerjavi s 
sosednjimi občinami je Loška dolina na 2. mestu po brezposelnosti (glede na 9 
sosednjih občin). Javna dela je predlagala za leto 2010, kar pomeni, da bi program 
moral biti pripravljen jeseni. 
 
Župan je povedal, da se bo stvar pregledalo in upoštevalo v proračunu za 2010. Iz 
izkušenj je povedal, da so problemi pri izvajanju javnih del. Javna dela bomo 
poskušali omogočiti.  
 
Marko Gorše: 
Predlagal je, da bi v novem poslovniku in statutu 2. točko dnevnega reda seje 
(pregled realizacije sklepov) razširi ali preimenovali – predstavilo naj bi se poročilo, 
kaj je občina delala v obdobju med dvema sejama.  
 
Sejo je župan zaključil ob 20.20. 

 
 
 

Pripravila:  Župan 
Andreja Porok Janez Sterle 
 


